
GRAAFINEN OHJEISTO / GRAFISK MANUAL

LOGON SUOJA-ALUE
Logon ympärille tulee jättää suoja-alue eli tyhjä tila, johon ei saa si-
joittaa mitään elementtejä. Suoja-alue on vähintään logossa olevan 
Vaasa -sanan korkuinen. 

LOGONS SKYDDSOMRÅDE
Runt logon finns ett tomt område, som inte får fyllas med andra 
element. Skyddsområdet är minst lika högt som ordet Vaasa i logon.

LOGO
Logo koostuu sanoista Vaasa och Insider. Logoa tulee käsitellä aina 
kokonaisuutena, eikä osien paikkoja, värejä tai mittasuhteita tule 
muuttaa. Logosta tulee käyttää aina alkuperäisiä tiedostomuotoja.

LOGO 
Logon består av orden Vaasa och Insider. Logon ska alltid behandlas 
som en helhet, vilket betyder att färgen, delarna och deras dimen-
sioner inte får ändras. Använd alltid de ursprungliga filerna av logon.

LOGON VÄRIVERSIOT
Logosta käytetään sekä mustaa että valkoista versiota. Logosta 
tulee käyttää sitä versiota joka maksimoi sen näkyvyyden taustasta 
ja muista elementeistä. 

FÄRGVERSIONER AV LOGON
Logon finns både i en svart och en vit version. Välj alltid den version 
som maximerar logons synlighet i förhållande till bakgrunden och 
andra element.

TYPOGRAFIA / TYPOGRAFI

Freight Text Pro 
abcdefghijklmnopqrstuvåäö1234567890 
ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVÅÄÖ
1234567890

Barlow
abcdefghijklmnopqrstuvåäö1234567890 
ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVÅÄÖ
1234567890

PÄÄVÄRIT / HUVUDFÄRGER

LISÄVÄRIT / ACCENTFÄRGER

Process Black
CMYK 0/0/0/100
RGB 0/0/0
#000000

PMS 7549
CMYK 0/30/100/0
RGB 251/186/0
#FBBA00

PMS 233
CMYK 30/100/0/0
RGB 182/15/128
#B60F80

VÄRIT / FÄRGER

BOTNIA

VAMKin uusi rehtori johtaa kunnianhimolla 
– ”Jos vanha tapa ei toimi, keksitään uusi”
Vaasan ammattikorkea-
koulun uudeksi rehtoriksi 
valittu Kati Komulainen 
on selvästi miettinyt tark-
kaan, millaista ammat-
tikorkeakoulua haluaa 
johtaa – ja miten. Lau-
resta VAMKiin siirtyneen 
terveystieteiden tohtorin 
työt ovat lähteneet poik-
keusoloista huolimatta 
vauhdilla käyntiin.

- Johtamiseni lähtee siitä, 
että osallistan ihmisiä. Us-
kon, että asiantuntijoilla on 
ratkaisut, ja minun tehtä-
väni on parhaani mukaan 
turvata heidän työnsä teke-
minen ja tulevaisuus.

Komulainen ei aio piilou-
tua opiskelijoiltakaan, vaan 
toivoo, että opiskelijat näh-
dään henkilökunnan nuo-
rina kollegoina. Entisessä 
työpaikassaan Laureassa 
hänet palkittiinkin opiske-
lijoiden kuuntelemisesta ja 
heidän asioidensa edistä-
misestä.

Ammatt ikorkeakoulun 
johtaminen on Komulaisen 
ammatillinen unelma.

- Uskon vahvasti ammat-
tikorkeakoulujen merkityk-
seen! Niillä on yliopistojen 
rinnalla tärkeä paikka toimi-
van yhteiskunnan ja yritys-
elämän kannalta. 

Vaikka Komulaisen työ 
alkaa poikkeuksellisissa 
olosuhteissa, hän ei halua 
keskittyä voivottelemaan. 

- Toimintatapani on se, 
että jos jotain ei pysty teh-
dä vanhalla tavalla, teh-
dään sitten uudella.

Esimerkkinä tästä VAMKin 
kevään valmistujaisjuhla 
järjestettiin etänä, Zoomin 
kautta. Opiskelijat ja heidän 
läheisensä seurasivat juh-
laa videon välityksellä.

- Koronatilanne on pait-
si haastanut yhteiskuntaa, 
myös pakottanut keksi-
mään uusia ratkaisuja. Olen 
kiitollinen esimerkiksi siitä, 
että opettajamme ovat ot-
taneet melkoisen digiloikan 
tänä keväänä.

Komulainen uskoo, että 
toimivaksi huomattuja digi-
käytäntöjä jatketaan vielä ti-
lanteen normalisoiduttuakin. 
Jatkossa läsnäolon rinnalle 
tarjotaankin ehkä entistä hel-
pommin myös mahdollisuut-
ta osallistua etänä.

Koko Suomen 
korkeakoulu
Komulainen on onnellinen 
siitä, että korkeakoulut 
saivat vielä toukokuun ai-
kana järjestää tarvittaessa 
myös lähiopetusta. Päätös 
helpotti etenkin hoitaja- 
ja insinööriopiskelijoiden 
opintojen etenemistä, kun 
opintoihin kuuluvat labo-
ratoriotyöt pystyttiin teke-
mään.

VAMKin uusi rehtori ei 
epäile hetkeäkään, etteikö 
Vaasaan riittäisi opiskelijoi-

ta jatkossakin. Hänen mie-
lestään nuoria onkin äärim-
mäisen tärkeää houkutella 
myös muualta Suomesta.

- Uskon vilpittömästi, että 
Vaasalla on mahdollisuus 
tarjota opiskelijalle hyvä 
elämä, ja että VAMK on 
koko Suomen korkeakoulu. 
Koronan myötä esimerkik-
si turvallisuutta ja luontoa 
arvostetaan entistä enem-
män, mikä on Vaasan etu.

Uuteen pestiin astumisen 
jälkeen Komulaisen puhelin 

on soinut ahkerasti. Erityi-
sesti yritysyhteistyön aktii-
visuus on yllättänyt. 

Yhteistyö yritysten kanssa 
onkin Komulaisen mielestä 
yksi VAMKin tärkeimmistä 
vahvuuksista, jota hän tah-
too edelleen kehittää.

- Haluan ehdottomas-
ti haastaa alueen yrityksiä 
mukaan tekemään Vaasas-
ta houkuttelevaa opiskelija-
kaupunkia!

 Anne Niskakangas

Kati Komulainen aloitti työnsä VAMKin rehtorina poikkeuksellisissa oloissa.


